
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for offentlig innovation

Dato: 23. marts 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AV
Vil ministeren arbejde for, at et kommende SKI-udbud for levering af fødeva-
rer til kommunerne ikke kræver logistisk kapacitet til at dække hele Danmark,
men derimod gør det muligt for mindre virksomheder at byde på delkontrakter,
hvilket giver dem mulighed for at konkurrere med de store grossister på lokalt
og regionalt plan?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S), Hans Kristian Skibby
(DF) og Andreas Steenberg (RV).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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